
Styremøte 15/1-17 

Avholdt hos Fred kl 16.30 

Møtt: Fred, Lisa, Jon Petter, Rolf. Anne Grethe måtte melde avbud i siste liten.  

 

Sak 1- Banekomité- velge en representant fra styret. 

Rolf foreslår Jon Petter. Jon Petter kan tenke seg det, styret er enig, vedtatt.  

Rolf tok opp herunder at vi bør få realisert å sette opp brakke på banen nå så vi har et samlingshus og 

gå inn i.  

Vi snakket også om at russen får låne banen i år også om de er interessert. (Det så veldig bra ut etter 

fjoråret, ryddet opp etter seg.) Diskuteres nærmere ved forespørsel.  

 

Sak 2. Konstituering av styret 

Rolf Høyland og Fred Johannessen ble valgt som henholdsvis leder og nestleder på årsmøtet.  

Jon Petter Johansen valgt som kasserer, Lisa Johannessen sekretær, Anne Grethe Røkkum 

styremedlem.  

 

Sak 3. Foredrag 

Anders Lundstrøm Wolden har sagt seg villig til å komme opp i februar å holde foredrag, dette i 

samarbeid med Bodø Travlag, og i Bodø da vi ikke har lokaler. Rolf organiserer dette videre.  

 

Møtet hevet kl 18.00  

 

Lisa Johannessen, sekretær.  


